
Utveckling av Pargas torg - möte 22.8.2023 kl. 11:30-13:00 
 

Plats: 
Gruvan, Hunger & Törst 

 

Närvarande: 
Folke Pahlman x 

Markus Karlsson x 

Kitty Abrahamsson x 

Peggy Wallin   

Matias Jensén  x   

Mathias Bergman x 

Tomas Eklund  x 

Annette Backholm x 

Maria Leppäkari x 

Joakim Jansén   

Anne Pelkonen x 

Linda Baarman x 

Peter Lindgren x 

Heidi Saaristo-Levin x 

Sanna Simonen x 

John Forsman  x 

 

 

Mötets agenda: 
Att bekanta oss med det material som hittills finns om torget. Efter det förra mötet hade vi samlat in 

material och alla hade redan innan mötet kunnat bekanta sig med en del av materialet. Under mötet   

kollade vi närmare på vilka delar av materialet vi kan använda i planeringen av torget och vad vi kan 

slopa. 

 

Genomgång av material:  
Fias mapp ”Centrumplanering” - Fia hade med mappen till mötet och alla hade möjlighet att 

bläddra i den. Maria kommer att gå igenom den och uppdaterar oss sedan ifall hon hittar något 

material värt att ta med i planeringen. 

Päivi Tallbergs idéer – Man kunde inte finna några skisser på planläggningen. Mathias ringer ännu 

Päivi för att höra med henne ifall hon skulle ha något för planeringen viktigt material. 

Pro Kyrksundets ritningar – Alla har fått ritningarna per e-post.  

Torgföreningens skisser - Markus har skickat till John som sedan skickar vidare till övriga. 

Arkitekt-tävlingen 2014 – Finns på Teams. John skickar till de övriga. 

Midsommartorget utvecklingsidéer - John skickar till alla. 

Pargas stad hackathon – Youtube-länk skickad till gruppen. 

 

 

Kommentarer och tankar: 
Vi behöver komma vidare med planeringen men vi behöver även höra invånarna i frågan. 

Blir ingen ”Utveckling av torget”-workshop på Kulturparlamentet. 



Men vi kan fortsättningsvis öppna upp torgets utveckling för allmänheten. Hur gör vi det i praktiken? 

Kanske vi kunde arrangera en större workshop, typ som Midsommartorget. 

Bör man då i så fall ha ett konkret exempel att utgå ifrån? Till exempel sundföreningens skisser. 

Kan man ha en paneldebatt? 

Någon expert som föreläser om offentliga rummet? 

Vi behöver ett handlingsprogram, för ingen tror på att det skulle bli något av torget den här gången 

heller. Vem tar i så fall ansvaret för att programmet blir av? 

Sundet fyller 90 år i nästa år. Kan man göra något i samband med det? 

 

Till följande: 
Vi kom överens om att vi till följande förverkligar handlingsprogrammet. Ett team utsågs för det. Till 

teamet valdes Fia, Tomas, Linda, Maria, Heidi, Anne och John. John sammankallar till team-möte så 

snabbt som möjligt.  

 

I handlingsprogrammet bör framkomma hur vi går vidare med planeringen till följande. När 

handlingsprogrammet är färdigt presenteras det för hela gruppen 

 

Budget: 
Torde finnas det 200 000 euro planeringspengar för torget. Vi återkommer till saken då vi vet mera.  

 

Övrigt: 
Staden ordnar After Work för alla invånare den 20.9.2023. Tema är den gången Utveckling av torget. 

Sundföreningen inbjuden att ha en taltur och presentera sina skisser och planer. 

 

Följande möte: 
Som överenskommet blir följande möte ett internt möte på staden med teamet som gör upp 

handlingsplanen. John föreslår datum och skickar ut kallelse. 


